
OBČINA ČRNOMELJ         K točki 15 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v juliju 2018 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva: ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Samer Khalil /razprava pri Letnem poročilu Glasbene šole Črnomelj/: 
1. V Semiču deluje zasebna glasbena šola, zato sprašuje ali bo le-to kaj vplivalo na delovanje 

Glasbene šole Črnomelj. 
 
ODGOVOR: 
Za pojasnilo smo zaprosili ravnatelja Glasbene šole Črnomelj. Odgovor je razviden iz priloge št. 1.  
 
Nataša Hudelja /razprava pri Letnem poročilu Glasbene šole Črnomelj/:  
1. Iz odgovora ravnatelja Glasbene šole Črnomelj glede možnosti uporabe zgornjih prostorov hiše 

Otona Župančiča na Vinici za izvajanje programa Glasbene šole Črnomelj je razvidno, da morajo 
biti za izvajanje programa glasbene šole izpolnjeni določi pogoji, ki pa jih ta trenutek ne šola ne 
izpolnjuje. Kaj še narediti, da bi izpolnili pogoje za odprtje oddelka oz. pouka na Vinici? 

 
ODGOVOR: 
Za pojasnilo smo zaprosili ravnatelja Glasbene šole Črnomelj. Odgovor je razviden iz priloge št. 1.  
 
Branislav Adlešič: 
1. Že na jesenski seji OS 2017 je bil sprejet sklep, da RIC Bela krajina izvede anketo med ciljnimi 

skupinami o sami prireditvi Jurjevanje in njeni lokaciji. V današnjem odgovoru direktorja RIC-a je 
zapisno, da za zajetje reprezentativnega je potrebno terensko anketiranje, ki ga bodo izvajali na 
prizorišču med trajanjem 55. Jurjevanja. Zanima ga, koliko bo anketa kredibilna, če bo izvedena 
med obiskovalci Jurjevanja v starem mestnem jedru, ne pa tudi med tistimi, ki dejansko sploh ne 
pridejo na prireditev v staro mestno jedro? Moti ga tudi to, da direktor ves čas govori samo o 
Jurjevanju, veliko pa je bilo in je govora tudi o jurjevanjski dragi, ki pa niti z besedo ni omenjena. 
Direktor se oprijemlja le tega, da je zveličavno imeti prireditev v mestnem jedru, sploh ne posluša 
mnenja ostalih svetnikov. Naj se nekaj naredi z jurjevanjsko drago, naj se točka uvrsti na sejo OS.  

       Zdenka Vrtin:   Pridružuje se razpravi predhodnika glede anketiranja in prireditve Jurjevanje. Na     
       način, kot je zamišljeno anketiranje, res ne bo prikaza realnega/dejanskega stanja. 
 
ODGOVOR: 
Za pojasnilo oz. odgovor smo zaprosili direktorja Razvojno informacijskega centra Bela krajina. 
Odgovor posredujemo v nadaljevanju: 
»Pozdravljeni, 
na kratko podajam pojasnilo na razpravo članov občinskega sveta: 
- anketa je bila na predlog članov OS izvedena, zbranih je bilo več kot 200 anketnih lističev. 
- Analiza še ni izvedena, saj smo v juniju prejeli pozitivne odgovore na 3 velike projekte, ki so trenutno 
prioriteta. Analizo bomo predvidoma opravili do 15.8.2018. 
- Pripombe o kredibilnosti ankete ne razumemo. O kakovosti prireditve lahko anketiramo le tiste, ki na 
prireditev pridejo, ne pa tiste, ki je ne poznajo. 
- RIC Bela krajina kot organizator komentira zgolj zadeve v zvezi s festivalom Jurjevanje, ne pa v zvezi 
z Jurjevanjsko drago, za katero nima nobenih pristojnosti. 
 
S spoštovanjem, Peter Črnič direktor  RIC Bela krajina« 
 



2. Pešpot proti pokopališču Vojna vas: V odgovoru OU je navedeno »Smatramo, da je lahko 
aktualna sama pot, ki direktno vodi proti zgornjemu delu pokopališča in bo za to tudi zanimiva za 
pešce, v tem primeru je potreben poseg vsaj na privatna zemljišča parc. št. 2087 in 2086/5 k.o. 
Loka. Sprašuje kje poteka navedena pot? Ali so bili z lastnikom oz. lastnikoma navedenih zemljišč 
že opravljeni kakšni razgovori? 

 
ODGOVOR: 
Potek variante pešpoti, ki je prvih 135 m vnesena v zemljiški kataster kot javna pot, naprej proti 
pokopališču v dolžini 120 m pa bi potekala po zasebnih zemljiščih, je prikazan na sliki spodaj.  
Z lastniki zemljišč razgovorov še nismo opravili. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

 

 
Leopold Perko:  
1. V zapisniku 27. redne seje OS pri točki 7 ni navedenega njegovega predloga, da se ponovno 

prouči možnost zmanjšanja vplivnega območja okrog predlaganih kulturnih spomenikih. 
 
ODGOVOR:  
Zapisnik 27. redne seje OS je pri točki 7 dopolnjen z razpravo/predlogom  člana OS. 
 
Odgovor pripravila: Antonija Hiti, OU.  
 
Zdenka Novak: 
1. Kdaj bo zgrajen vodovod v Doblički Gori /krak Jug-Ižanski/ oz. v kateri fazi je projekt? 
 



ODGOVOR: 
Po projektni dokumentaciji za sekundarne vodovode na Višinskem vodovodu Grič – Stražnji Vrh – 
Rodine, je predvidena izgradnja kraka 4, ki poteka po kategorizirani javni poti JP št. 556 241 v dolžini 
650 m od h. št. Mavrlen 4 do h. št. Mavrlen 8a. Po izgradnji bo takoj možna priključitev h. št.  4A, 4J, 
6, 6D, 6E, 6G in 8 na Mavrlenu, preko 90 m odcepa pa bo kasneje možno priključiti še h. št. 4B, 4C, 
4D, 4E in 4F.  
Žal se zatika pri podpisu pogodb o služnostni pravici vgradnje in vzdrževanja vodovoda, predvsem 
zaradi zamikov katastra v primerjavi z dejanskim potekom javne poti, v katero bo vodovod vgrajen.  
Ko bomo to uredili in pridobili gradbeno dovoljenje, bomo izgradnjo tega vodovoda uvrstili v plan 
dograditev vodovodnega omrežja. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

2. Krajane zelo moti kapelica v Stražnjem Vrhu, ki je na novo zgrajena ob sami cesti. Ali je zgrajena v 
skladu z vsemi predpisi? 

 
ODGOVOR: 
Zadeva je v fazi preverjanja in v reševanju pri medobčinskem inšpektorju. Ko bo zadeva rešena, bo 
Občinskemu svetu podan končni odgovor. 
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
Nataša Hudelja: 
1. Naj se pripravi trenutno stanje projektov na Vinici. Kdaj je predvidena kanalizacija za Sečje selo in 

sanacija jarka čez vas?  
 
ODGOVOR: 
Kanalizacijski sistem Vinica: 

- Zgrajena je čistilna naprava Vinica za do 1.800 PE (populacijskih enot) in 2.646 m kanalizacije 
in črpališče za Podklanec, 1.062 m kanalizacije za Golek in 3.908 m in dve črpališči za del 
naselja Vinica. 

- JP Komunala d.o.o. Črnomelj je naročeno dokončanje kanala 8 izza B. S. Petrol v dolžini 117 m 
(za h. št. 15A, 15 B in 77) 

- V pripravi je izgradnja kanalizacije Drenovec (dolžina 2.216 m + 3 črpališča), računamo na 
sredstva proračuna RS po razpisu za opremljanje romskih naselij (razpisa od leta 2016 naprej 
ni bilo). Služnosti so urejene, projektna dokumentacija se dopolnjuje. 

- Po projektni dokumentaciji za kanalizacijski sistem Vinica je potrebno zgraditi še 526 m 
kanalizacije v Ogulinu, 1.600 m + črpališče za Sečje selo in 620 m kanalizacij v Vinici.  Za 
sofinanciranje in financiranje izgradenj takšnih kanalizacijskih sistemov pod 2.000 PE 
potekajo razgovori z Ministrstvom za okolje in prostor, Službo Vlade RS za razvoj in evropsko 
kohezijsko politiko, Ministrstvom za finance in SID banko preko Regije JV Slovenija. 

 

Prometna ureditev Vinica (in Drenovec): 

- Po projektni dokumentaciji za hodnike za pešce in avtobusna postajališča je izvedeno 
avtobusno obračališče pri OŠ Vinica in 260 m pločnika od centra naselja do B.S. Petrol. 
Predvideno je še avtobusno postajališče pri poslovilnem objektu in pločniki v dolžini okoli 
1.750 m (od B.S. Petrol proti MP, ob cesti za Preloko in proti Črnomlju do konca Drenovca). 

- Izdelana in recenzirana je projektna dokumentacija za pločnik in ureditev odvodnjavanja od 
priključka na glavno cesto do gostilne Pavlič, ureja se še eno lastništvo. Sočasno z gradnjo 



pločnika v dolžini 250 m bo Direkcija RS za infrastrukturo izvedla obnovo ceste. Ureja se 
lastništva za pločnik. 

- Izdelan je elaborat prometne ureditve od centra naselja do OŠ Vinica, ki ga DRSI dopolnjuje z 
novelacijo projektne dokumentacije za osvetljen prehod za pešce in pločnike med vrtcem in 
OŠ. 

- DRSI bo do septembra 2018 pripravila projektno nalogo za projektiranje (idejni projekt) in 
prostorsko načrtovanje (državni prostorski načrt) za 3. odsek 3. razvojne osi od Črnomlja –jug 
do Vinice). 

 

Obnova vodovoda: 

- V letu 2018 se vzporedno z dograditvijo kanala 8 obnovi vodovod v Vinici v dolžini 105 m. 
- Ob gradnji kanalizacije za naselje Ogulin se predvideva zamenjava salonitnega vodovoda za 

pokopališčem v Vinici v dolžini 111 m. 
 
Obnove cest 

- Izveden je 3. pas na 200 m državne ceste R1-218 tik pred mejnim prehodom Vinica. 
- Izvedena je preplastitev državne ceste RT-919 v Sečjem selu v dolžini 480 m. 
- V letu 2018 bo izvedena sanacija asfalta na javni poti JP 555 400 med RT-919 in LC Vinica – 

Učakovci. 
- Ob izvedbi prometne ureditve od centra naselja do OŠ Vinica se predvideva preplastitev 400 

m državne ceste. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Anica Želježnjak 

1. V kakšni fazi je gradnja novega vrtca v Loki? 
 
ODGOVOR:  
V teku je javni razpis za javno-zasebno partnerstvo za izvedbo projekta »Vrtec Loka«. Rok za 
predložitev ponudb je 20.7.2018, do 12.00 ure.   
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 
Branislav Adlešič: 
1. Zaključena je sanacija Metliške ceste, vendar naslednjih 10 metrov asfalt »cveti«, zato predlaga, 

da se tudi na tem delu ceste obnovi asfalt /ob hiši Ladešič/. 
 
ODGOVOR: 
Predlagana obnova asfalta na delu Metliške ceste pred stanovanjsko hišo št. 12 je že izvedena. 

Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU.  
 

2. V proračunu občine so za vzdrževanje ŠRC Loka namenjena sredstva, vendar objekt - nogometni 
stadion Loka je katastrofalno vzdrževan. Že pred samo sanacijo objekta je opozoril, da je po vsaki 
košnji potrebno travo pomesti, ker se zarašča mah. Smeti so po celem objektu, še celo gradbene 
vreče od mivke. Pred vhodom je razbit kiosk. Tudi mreža ob košarkarskem igrišču  je uničena in 
nevarna, potrebno jo je sanirati, da ne bo prišlo do kakšne nesreče/poškodbe. 

 
ODGOVOR bo podan na naslednji seji OS. 



3. Prosi za pisno pojasnilo na vprašanje, zastavljeno v razpravi pri točki 14:  Nikakor se ne prične z 
izgradnjo vodovoda na trasi 14 višinskega vodovoda. Na zboru krajanov KS Talčji Vrh je bilo 
rečeno, da se bo z deli pričeli v maju 2018, vendar do danes se dela še niso začela. Ob navedeni 
trasi je 22 hišnih priključkov. Krajani sprašujejo kdaj se bodo dela pričela in zakaj ni predvideno 
asfaltiranje po celotni trasi vodovoda, kakor je bilo to na trasi (od Kohaničeve domačije navzdol), 
kjer sta le 2 hišna priključka in je bila podlaga makadam, trasa 14 pa je več kot polovica 
betonirana?  

 
ODGOVOR: 
V letošnjem letu je predvidena izgradnja sekundarnega Višinskega vodovoda, krak 14, ko poteka od 
javne poti Mavrlen – Rožič Vrh (priključek pri h. št. 57) do h. št. 3 C v dolžini 540 m. Kjer bo vodovod 
potekal po utrjeni poti (makadam, asfalt, beton), bo izvedeno asfaltiranje poti. Asfaltiranje 
makadamske poti v okviru izgradnje vodovoda ni predvideno od h. št. 3C do priključka na lokalno 
cesto LC Črnomelj – Mavrlen, ker v tem delu poti v dolžini 170 m vodovod ne bo vgrajen. Če so 
uporabniki poti zainteresirani za asfaltiranje tega dela poti, se morajo o tem in o sofinanciranju 
dogovoriti z občino. Izvajalec je že pripravil predračun, strošek asfaltiranja je 18.154,82 EUR.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Jože Veselič: 
1. Informacijo ima, da naj bi bila čez poletno sezono prepoved kopanja v reki Kolpi. 
 
ODGOVOR: 
Za pojasnilo smo zaprosili PP Črnomelj. Odgovor je razviden iz priloge št. 2. 
 
2. Kaj bo v zvezi z migranti, ki jih je na našem območju vse več, kako bo občina ukrepala glede tega?  
 
ODGOVOR: 
Vprašanje »migrantov« je v pristojnosti Ministrstva za notranje zadeve. Glede na vse dosedanje 
pogovore s predstavniki resornega ministrstva le ti ukrepajo  v skladu s svojimi pravili in pooblastili. 
 
Odgovor pripravila: Županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
Ivanka Štukelj: 
1. Ali je planiran kakšen prehod v križišču Metliške ceste in Trdinove ulice?  
 
ODGOVOR: 
V projektni dokumentaciji za obnovo komunalne infrastrukture v Metliški in Trdinovi ulici ni bila 
predvidena ureditev prehoda za pešce v križišču teh ulic. Po ogledu na terenu smo ugotovili, da bi bila 
ureditev smiselna in dokaj enostavno izvedljiva, zato jo nameravamo urediti v poletnih mesecih. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Franc Ivanušič: 
1. Pobuda vaščanov spodnjega dela Preloka: »V letošnji zimi in spomladi se je za več kot 500 % 

povečal promet na naših vaških poteh. Vsi vemo zakaj, vsak dan policija išče, nadzira in odvaža 
migrante, ki mimo naših hiš želijo v Evropo. Zahvaljujemo se policiji, ki resnično hitro reagira na 
naše telefonske klice ob zaznavi neznanih oseb, ki mokri, bosi, z nahrbtniki pešačijo mimo naših 
hiš. Policija prihiti kolikor more po naši dovozni poti, ki vodi od regionalne ceste Zilje-Preloka v 
slabe 2 km oddaljene zaselke, ki jih domačini poznamo pod starimi imeni: Kroci, Jakovini, Valeti in 
Vidine. Uradno so to hiše številke od Preloka 40 do 57. Policisti so pri svojem delu že uničili štiri 
osebne avtomobile, ki so zaradi slabega cestišča razbili »karterje«, po vasi je izteklo olje in jih je 



odpeljala vlečna služba. Škoda je zagotovo velik, saj štiri »generalne« verjetno ne stanejo dosti 
manj kot sanacija asfaltne poti. Ker nam ni vseeno, da se uničuje »naša lastnina« (policijski 
avtomobili) smo vaščani, v sklopu čistilne akcije, posuli makadamsko pot, ki jo uporabljajo 
policisti do razgledne točke nasproti hrvaškega Prilišća. Varnost vaščanov, komunalnih in 
policijskih vozil bi povečali z razširitvijo obstoječe poti, da bi se lahko srečali dve vozili in s 
preplastitvijo precej poškodovanega asfaltnega vozišča. Vaščani smo pripravljeni odstopiti 
potrebni del zemljišča za planiranje in razširitev vaške poti za varnejšo občinsko cesto. Ko so nam 
po naših parcelah ob Kolpi napeljali žiletkasto žico smo bili tiho, tudi ko so žico odstranili nismo 
protestirali, za  odškodnino nismo prosili. Sedaj, ko pa je naval migrantov skoraj neznosen (za 
nas, ki živimo tu) pa apeliramo na županjo in občinsko upravo, da vpliva na pristojne državne 
službe, da zaščitijo prebivalstvo ob Kolpi. Ni prijetno, ko prideš na njivo ob Kolpi pa najdeš torbe, 
hlače, majice, prošnje za azil v BiH in podobne stvari, za katere ne več ali so čiste ali okužene. 
Upamo na razumevanje in čimprej (če je možno v roku 14 dni) dobimo odgovor kaj je naredila 
županja in občinska uprava za svoje občane. Upamo, da nas ne boste ignorirali kot do zdaj 
(županja je dvakrat obljubila sanacijo v letu 2017) in pričakujemo čimprejšnjo sanacijo cestišča. 
Koliko svojih sredstev smo do sedaj vložili v omenjeno cesto lahko dokažemo s kopijami nakazil.« 

 
ODGOVOR: 
V letošnjem letu smo kljub težkim razmeram predvideli kompletno obnovo skoraj 400 m javne poti, ki 
od državne ceste RT-1919 vodi v spodnji del naselja Preloka (Jakovini, Kroci, Valeti in Vidine). 
Predvidena je sanacija najbolj dotrajanega dela od km 0,640 do km 1,030, merjeno s strani državne 
ceste. Ocenjen strošek sanacije je skoraj 55.000 EUR. V naslednjih letih bo potrebno s sanacijo 
nadaljevati in vsaj še dvakrat zagotoviti podoben znesek, da bo cesta do razcepa pred vasjo 
obnovljena. 
V letu 2017 zaradi zasedenosti pogodbenega izvajalca sanacije nismo uspeli izvesti, smo pa v 
letošnjem letu povečali predvidena sredstva za ta namen. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Boris Grabrijan: 
1. Po slabo izvedenih delih izgradnje vodovoda v Malih in Velikih Selih je že opozarjal. Tudi asfalt je 

zelo slabo postavljen, jaški za vodovodne priključke so previsoko ali pa prenizko postavljeni. Vsi 
so poškodovani od pluženja, pred njegovo hišo je jašek celo odtrgan. Na to je že opozoril  
Komunalo Črnomelj, pa stanje do sedaj ni sanirano. 
  

ODGOVOR: 
Za pojasnilo smo zaprosili JP Komunala d.o.o. Črnomelj. Odgovor je razviden iz priloge št. 3. 
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Datoteka: Dopis 1 

Zadeva: Odgovor na svetniško vprašanje 

Na 28. redni seji OS občine Črnomelj je član OS pri točki »Vprašanja in pobude članov OS« razpravljal na 

temo izgradnje vodovoda v KS Adlešiči, in sicer:   

»Po slabo izvedenih delih izgradnje vodovoda v Malih in Velikih Selih je že opozarjal. Tudi asfalt je zelo slabo 

postavljen, jaški za vodovodne priključke so previsoko ali pa prenizko postavljeni. Vsi so poškodovani od 

pluženja, pred njegovo hišo je jašek celo odtrgan. Na to je že opozoril Komunalo Črnomelj, pa stanje do sedaj 

ni sanirana«. 

Po prejemu svetniškega vprašanja smo preverili naš dokumentni sistem (ki je v 
funkciji od septembra 2016), vendar nismo zasledili nobene pošte, ki bi nakazovala na 
probleme pri izvedbi vodovoda na omenjenem območju. Vodovod je bil grajen v sklopu 
kohezijskega projekta, ki je bil zaključen leta 2015 in v katerega komunala kot izvajalec 
ni bila vključena. Zato smo se odpravili na teren in preverili trenutno stanje. 
Ugotovljeno je bilo sledeče: 

 Cestne kape, ki pokrivajo ventile za posamezne hišne priključke so res nekoliko dvignjene (cca 

1 cm) nad nivo ceste. Dvignjene niso samo kape ampak tudi asfalt okoli teh kap. Zato 

predvidevamo, da je prišlo do rahlega posedanja cestišča. Teren v okolici ventila (in kape) je 

običajno bolj utrjen, zato se le-ti niso posedli.  

 Dve kapi sta tudi poškodovani – posledica zimske službe. Manjka ne nobena. 

 Skupno število kap, ki so tako dvignjene je v Malih in Velikih Selih sedem.  

V izogib problemov, ki bi lahko nastali pri naslednji zimi smo se odločili: 

 Sanacija sedmih ventilov za hišne priključke, ki se nahajajo v cestišču. Odrez 1 m2 asfalta v 

okolici ventila, poglobitev ventila in ponovno asfaltiranje 

 Sredstva za sanacijo bomo vzeli iz rezerv za interventna popravila – v dogovoru z Občino 

Črnomelj 

 Dela bodo dokončana v jesenskem času oziroma v sklopu del za podaljšanje javnega 

vodovoda in izvedbo hišnega priključka na naslovu Mala Sela 1.  

Priloge: 

 Fotografije cestnih kap, posnete 9. 7. 2018 
 

Občina Črnomelj - Občinska uprava 

Trg svobode 3 

SI-8340 Črnomelj 
 
Tel.:  

El. pošta:  
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Črnomelj,  10. julij 2018  JP KOMUNALA ČRNOMELJ 
Belokranjska cesta 24a 
SI-8340 Črnomelj 

  

PRIPRAVIL: 
 

DIREKTOR: 

Samo Kavčič  Samo Kavčič 


